



Public School Administrators Association of Nova Scotia: Affiliation Vote

Press Release

February 27, 2019

The Public School Administrators Association of Nova Scotia (PSAANS) was formed on August 1, 2018 as the result of the *Education Reform (2018) Act*. Under the legislation, PSAANS is affiliated with the Nova Scotia Teachers Union until such time as the members vote to terminate affiliation.

Today the Public School Administrators Association of Nova Scotia held its first Affiliation Vote. In total 76.5% of the eligible membership participated in the vote. 93.2% voted to remain affiliated with the Nova Scotia Teachers Union, and 6.8% voted to terminate affiliation. As a result, the Public School Administrators Association of Nova Scotia will remain affiliated with the NSTU.

For further information, please contact Tim Simony, PSAANS chair (tsimony@psaans.ca).

**Association des Administratrices et Administrateurs des Écoles Publiques de la Nouvelle-Écosse :
Vote d'affiliation**

Communiqué de presse

Le 27 février 2019

L'Association des administratrices et administrateurs des écoles publiques de la Nouvelle-Écosse a été formé le 1 août 2018 à la suite de l'*Education Reform (2018) Act*. Selon la législation, l'AAEPNE soit affiliée au Nova Scotia Teachers Union jusqu'à ce que les membres votent pour mettre fin à l'affiliation.

Aujourd'hui, l'Association des administratrices et administrateurs des écoles publiques de la Nouvelle-Écosse a organisé son premier vote d'affiliation. Au total, 76.5% des membres éligibles de l'Association des administratrices et administrateurs des écoles Publiques de la Nouvelle-Écosse ont participé au vote. 93.2 % ont voté pour rester affilié au Nova Scotia Teachers Union, et 6.8% on voté pour mettre fin à l'affiliation. À la suite, l'Association des administratrices et administrateurs des écoles publiques de la Nouvelle-Écosse restera affiliée au NSTU.

Pour de plus amples informations, veuillez contacter Tim Simony, président de l'AAEPNE
(tsimony@AAEPNE.ca)